
Folketingets Socialudvalg

Dato:

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 20. oktober 

2011 følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 5

(SOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF)

Spørgsmål nr. 6:

”Finder socialministeren det rimeligt, at Jacob Kjær har måttet vente 1,5 år 

på at få sin sag afgjort? Og finder ministeren anledning til at foretage sig 

noget på baggrund af sagens forløb?”

Svar:

Halvandet år er lang tid at vente på en afgørelse, ikke mindst når det drejer 

sig om noget så væsentligt som et botilbud.

Som det fremgår af besvarelsen af spørgsmål 5, er sagen nu afgjort.

Der er tale om et helt konkret og atypisk sagsforløb. Jeg finder derfor ikke 

grundlag for at tage initiativer i anledning af den konkrete sags forløb.

Jeg kan i øvrigt oplyse, at der i den netop indgåede satspuljeaftale er afsat 

midler til en styrkelse af ankesystemet. Det er min vurdering, at dette initiativ 

kan medvirke til at forbedre sagsbehandlingen.

Karen Hækkerup

/ Dorte Bech Vizard

Departementet

Holmens Kanal 22

1060 København K

Tlf. 3392 9300

Fax. 3393 2518

E-mail sm@sm.dk

EJB/ J.nr. 2011-6309

Socialudvalget 2011-12
SOU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 6
Offentligt


